
 

  

 

 

 
Motie:  Maak van twee sporthallen naast het Mendel één grote, optimale 
sporthal 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op maandag 11 juli en donderdag 14 
juli 2022 gehoord hebbende de beraadslaging over de Kadernota 2023, de 
Voortgangsrapportage 2022 en het Coalitieakkoord 2022-2026 
 
Constaterende dat: 
-de Provincie Noord-Holland (de PNH) sporthal geen boekwaarde heeft; 
-gebruikers de gemeentelijke PNH-hal niet optimaal efficiënt vinden, waardoor de hal ook  
 niet optimaal gebruikt wordt; 
-de marktrente fors stijgt en de financiering van de bouw en de exploitatie van de beoogde   
 nieuwe turnhal bij een rente van meer dan 3% niet meer haalbaar lijkt voor de private  
  turnvereniging; 
-er veel bezwaren worden ingebracht tegen de omvang van de beoogde turnhal; 
-er tweejaarlijks forse extra kosten gemaakt moeten worden om de Honkbalweek te  
  faciliteren, als er twee sporthallen tegen elkaar aan worden geplaatst; 
-in de PNH-hal leegstand gaat ontstaan, waardoor de gemeente inkomsten mis gaat lopen. 
 
Overwegende dat: 
-het een snel onderzoek waard is om na te gaan of de combinatie van een geoptimaliseerde  
 omvang en uitbouw van de PNH-hal voor turn- en, indien gewenst, additionele faciliteiten   
 kan leiden tot: 
 -lagere investerings- en exploitatielasten, mede door optimale benutting; 
 -gemeentelijk eigendom en beheer door SRO; 
 -minder oppervlaktebeslag en tot het binnen het bestemmingsplan blijven; 
 -het optimaal benutten van parkeerfaciliteiten onder de PNH-hal; 
 -geen of minder additionele kosten Honkbalweek, becijferd op tweejaarlijks € 45.000 
 -het voorkomen van situaties van sociale onveiligheid. 
 
Verzoekt het college om een snel onderzoek uit te voeren met de onderzoekspunten als 
omschreven bij de overwegingen en de raad direct na het zomerreces te informeren over de 
uitkomsten van het onderzoek. 
 


